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دکتـر کریمـی بـا اهـدای نشـان دانشـگاه، از تاش هـای دکتـر 

جلیلـی در زمـان تصـدی معاونـت آموزشـی قدردانـی و حکـم 

انتصـاب دکتـر سـهراب پـور را ابـاغ کرد.

دکتر  معارفه  و  پیشین  معاون  دکتر جلیلی  تکریم  مراسم  در 

سهراب پور معاون جدید آموزشی که روز چهارشنبه 3 آبان 96 

در سالن اجاس دانشگاه برگزار شد، دکتر میرزازاده، رئیس مرکز 

مطالعات و توسعه آموزش علوم پزشکی وزارت بهداشت و مدیر 

مرکز مطالعات و توسعه دانشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به 

قدمت دیرینه آشنایی و همکاری خود با دکتر جلیلی گفت: ایشان 

مدیری تیزهوش، با دقت نظر و قدرت تحلیل بسیار و دارای اشراف 

و تسلط کامل به حوزه آموزش هستند.

وی افـزود: همـه انسـان ها محدودیت هـا و قابلیت هـای خـاص 

خـود را دارنـد بنابرایـن آنچـه دربـاره دکتـر جلیلـی می گویـم 

تعـارف نیسـت بلکـه اعتقـادی اسـت که بـه توانمندی هایشـان 

دارم. ایشـان در طـول ایـن مـدت بـا هدایت، حمایـت و نظارت 

کامل خود بر امور آموزشـی، خدمات ارزشـمندی را ارائه کردند 

کـه جـا دارد از تاش هایشـان قدردانـی کنم.

دکتر میرزازاده با اشـاره به سـابقه آشـنایی خود با دکتر سهراب 

پور و نقشـی که ایشان در توسـعه و نشاط آموزشی در دانشکده 

پزشـکی و بیمارستان های امام خمینی و شریعتی داشتند گفت: 

مراسم تکريم و معارفه معاون آموزشی پيشين و جديد دانشگاه 

آموزش نباید قربانی درمان و حواشی ناشی از آن شود
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دکتر سـهراب پـور مدیری خوش فکر، مشـارکت طلـب، باهمت 

و انگیـزه و احسـاس تعهـد بسـیار هسـتند و از اینکـه در ایـن 

دوره مسـئولیت معاونـت آموزشـی را پذیرفتنـد تشـکر می کنم.

در ادامــه، دکتــر جلیلــی معــاون پیشــین آموزشــی دانشــگاه، 

اقدامــات انجام شــده در ایــن حــوزه را محصــول تــاش تمامــی 

ــاه،  ــس از 75 م همــکاران خــود دانســت و گفــت: از اینکــه پ

انتظــارم بــه پایــان می رســد و بــرای اولیــن بــار در طــول ایــن 

ــحالم. ــم خوش ــه می کن ــع را تجرب ــم تودی ــال ها مراس س

دکتـر جلیلـی بـه چالش های متعـددی که در طول ایـن دوران 

بـا آن مواجـه بـود از ادغـام و انتـزاع تـا جابه جایـی زودهنـگام 

چند رئیس دانشـگاه و مشـکات اعتباری و اجـرای طرح تحول 

سـامت اشـاره کرد و گفت: باوجود همه این افت وخیزها، تجربه 

ایـن کار برایـم شـیرین و لذت بخـش بـود. در این مـدت تاش 

کردیـم بـا شفاف سـازی، کوتـاه و غیرحضوری کـردن فرآیندها، 

امـکان کارهـای توسـعه ای و ارتقـا کیفـی آموزشـی را فراهـم و 

زیرسـاخت های موجـود را تقویـت کنیم.

وی بـا ذکـر یـادی از دکتـر لاریجانـی، دکتـر منصـوری و دکتر 

جعفریـان سـه رئیـس دانشـگاهی کـه در زمـان آنـان تصـدی 

معاونـت آموزشـی را برعهـده داشـت و تشـکر از دکتـر کریمی 

کـه بـا حضور خـود، بـا سـرعت و جدیت کارهـا پیـش گرفتند 

گفـت: از دکتـر سـهراب پور کـه این مسـئولت را قبـول کردند 

تشـکر می کنـم و در ایـن مدت سـعی کـردم هرچـه را که لازم 

اسـت بـه ایشـان منتقـل کنم.

پـس ازآن، دکتـر سـهراب پـور معاون جدید آموزشـی دانشـگاه، 

عشـق خـود را معلمـی دانسـت و گفت: همیشـه شـوق آموزش 

دادن و آمـوزش دیـدن را داشـتم و افتخـار می کنـم از اینکه به 

عشـق معلمـی ام درجایـی می پـردازم که سـرآمد کشـور اسـت. 

می دانـم کـه ایـن جایـگاه کمـی نیسـت و قـدر آن را می دانم.
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دکتـر سـهراب پـور، بـا اشـاره بـه برنامه هـای خـود در معاونت 

آموزشـی گفـت: ارتقـا کیفیـت آموزشـی از جنبه هـای مختلف، 

تقویـت شـوق آمـوزش و کاهـش دغدغه هـای اسـاتید، تقویـت 

زیرسـاخت ها و به روزرسـانی ابزارهای آموزشی و ارتقا بین المللی 

آموزش دانشـگاه و. ازجمله اولویت های معاونت آموزشـی اسـت.

وی بـا تأکیـد بـر بهره منـدی از ایده هـا و تجربه هـای اعضـای 

هیئت علمـی گفـت: مسـئولیت درجایـی به من سپرده شـده که 

سرشـار از فکرهـا و ایده هـای سـازنده اسـت. هـر 1800 عضـو 

هیئت علمـی حداقـل 1800 نظـر دارد کـه ممکـن اسـت باهـم 

همسـاز و هم جهـت نباشـد لـذا تـاش خواهیم کرد بـا طراحی 

مکانیسـمی، نظـرات صائـب را از محیـط دریافـت کنیم.

Áحوزهنموزش،پرمشغلهوپرکار
رئیس دانشـگاه، با اشـاره به وظایف معاونت آموزشی در مراقبت 

و حفظ جایگاه آموزشـی دانشـگاه تأکید کـرد نباید اجازه دهیم 

هجمه هـای بیرونـی این حوزه را تحـت تأثیر قرار دهد.

دکتـر کریمی سـخنان خـود را بابیـان اینکه دانشـگاه خانه اولم 

اسـت آغـاز کـرد و حـوزه آمـوزش را از پرمشـغله و پرکارتریـن 

حوزه هـای معاونتـی دانشـگاه خواند و گفت: گسـتره آموزش در 

دانشـگاه ازنظر تعداد اسـتاد، دانشجو و گروه های آموزشی بسیار 

وسـیع اسـت کـه این خـود حجم انبوهـی از کارهـای روزمره را 

بـه سـتاد دانشـگاه تحمیـل می کنـد. در کنـار آن نیـز بایسـتی 

برنامه های آموزشـی متعددی متناسـب با تحولات آموزشی روز 

تدویـن شـود و در آموزش گیرنـدگان به اجـرا درآید.

وی مهم ترین اقدام این معاونت را ارزیابی میزان اثربخشی برنامه های 

آموزشی دانست و گفت: باید با روش های مختلف اثربخشی برنامه های 

آموزشی در آموزش گیرندگان ارزیابی شود. کاری که از سال های گذشته 

انجام شده، در این دوره نیز باید باقوت ادامه پیدا کند.

رئیـس دانشـگاه، بـا تأکید براینکه آمـوزش نبایـد قربانی درمان 

شـود گفـت: هجمـه و تقاضـای بی شـمار بیمـاران و جامعـه در 

حـوزه درمان، بدنه دانشـگاه را تحت فشـار قـرار می دهد که این 

مطمئنـان منجـر به قربانی شـدن حـوزه آموزش خواهد شـد.

دکتر کریمی با اشاره به تجربه خود در حفظ جایگاه آموزشی 

در بیمارستان گفت: یکی از وظایف معاونت آموزشی، مراقبت از 

حوزه آموزش است که به دلیل هجمه های بیرونی، تحت تأثیر 

فشار کار و گرفتاری های ذهنی مسئولان دانشگاه قرار نگیرد.

وی با تأکید براینکه نباید از حوزه آموزش غافل شد گفت: معاون 

آموزشی باید در تمامی جلسات و در جای جای دانشگاه مواظب 

آموزش باشد تا آموزش قربانی درمان و حواشی پیرامون آن نشود.

رئیـس دانشـگاه بـا قدردانـی از تاش هـای دکتر جلیلـی گفت: 

ایشـان مدیـری منظـم، دقیـق، وقت شـناس و به معنـای واقعی 

آموزشـی هسـتند که در شرایط سخت و حسـاس ادغام و انتزاع 

مسـئولیت معاونت آموزشـی را برعهده داشـتند.

وی خطاب به دکتر جلیلی گفت: این جلسه تودیع نیست بلکه تکریم 

از زحمات شماست. قرار نیست از خانه خود بروید بلکه در قسمت 

دیگری از آن فعالیت خواهید کرد. هرچند که من نگرانم بعدازاین 

جلسه با پیشنهادهای دیگر کاری، نگذارند شما در این خانه بمانید.

دکتر کریمی از دکتر سهراب پور که این مسئولیت را پذیرفتند 

تشکر کرد و گفت: ایشان به ظاهر جوان و در باطن بسیار باتجربه، 

بامعلومات و بااستعداد و پرانرژی و از یک خانواده فرهنگی و دانشگاهی 

هستند و امیدوارم در حوزه آموزش برای دانشگاه مفید و مؤثر باشند.

رئیس دانشـگاه بابیان اینکه دانشـگاه علوم پزشکی تهران دارای 

سـرمایه های انسـانی بی شـماری اسـت افزود: یکی از وظایف ما 

شناسـایی انسـان های شایسـته و بـا ظرفیت هـای بـالای علمی 

و اجرایـی اسـت کـه در گوشـه و کنـار دانشـگاه کار می کنند و 

معمولًا سـعی می کنند جلوی چشـم نباشـند.

وی با تأکید براینکه رشد اعضای هیئت علمی و دانشگاه جدا از 

با ارگان های  یکدیگر نیست گفت: قبول مسئولیت در دانشگاه 
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دیگر تفاوت دارد و اعضای هیئت علمی جزئی از بدنه و ظرفیت 

دانشگاه هستند و نباید رشد خود را جدا از پیکره دانشگاه بدانند.

دکتر کریمی تصریح کرد: پذیرش مسئولیت در دانشگاه به معنای 

قدرت و شهرت طلبی نیست. همین که یک نفر به عنوان دانشجو، 

استاد و یا کارمند وارد دانشگاه می شود بسیار ارزشمند است و نیاز 

به شهرت بیشتر ندارد. بر این اساس باید افراد شایسته دانشگاه 

را شناسایی کنیم و به آنان مسئولیت بدهیم.

رئیس دانشـگاه، با تأکید بر ایجاد ثبات کاری در دانشـگاه گفت: 

در زمان معاونت دکتر جلیلی 4 رئیس دانشـگاه در مدتی کوتاه 

جابه جـا شـدند کـه این خـود باعث لطمه به دانشـگاه می شـود. 

بایـد تـاش کنیـم اوضـاع تثبیت شـده و برنامه ها زودتر از سـر 

گرفتـه شـوند تا افـراد به دوراز احسـاس بی ثباتی به کارهایشـان 

برسـند. البته در 4 طول سال گذشـته تاش هایی در این زمینه 

صـورت گرفـت که تأثیرگذار هم بوده اسـت.

در پایان مراسـم نشـان دانشـگاه و هدایایی به دکتر جلیلی اهدا 

و حکم دکتر سـهراب پور اباغ شـد.


